
opening Om iets over half negen opende de René Groot Bruinderink  de vergadering met het welkomstwoord 
en het vaststellen van de agenda. Door absentie van Luke nam hij de honneurs waar.
Er waren geen sterfgevallen in dit seizoen, dus één minuut stilte kon gelukkig achterwege blijven.

Tijdens de vergadering waren 32 personen aanwezig en in de voorvergadering van dagcompetitie waren
reeds een vijftiental aanwezigen die de teams doornamen

Ingezonden Geen
stukken

Notulen De notulen van de ledenvergadering van 6 juli 2021 die waren meegestuurd
 met de uitnodiging en werden goedgekeurd zonder wijzigingen.

Jaarverslag Het meegestuurde jaarverslag had twee aanpassingen nl. Jan Hendriks was in de hoofdklas libre
op het nippertje verslagen en werd hier tweede. Eindrangschikking dagcompetitie werd avondcompetitie

De contributie blijft: Avondcompetitiespelers 35 plus 40 = 75 euro, Spelers dagcompetitie en
spelers in de Ijsselkring betalen 35 euro plus 15 euro = 50 euro. Steunende lidmaatschappen 
gaan naar 35 euro. Spelers die aan meerdere competitities deelnemen betalen 35 plus 55 = 90 euro.

Kascommissie De Kascommissie bestaande uit Gertie Teunissen en Wim Berenpas hebben controle 
uitgevoerd. Wim Berenpas gaf aan weer een  keurige boekhouding te hebben aangetroffen. 
Met een warm applaus werden de bescheiden van Toon Stortelder decharge verleend. 

Kascommissie Wim Berenpas treedt reglementair af en wordt door Wim Vruggink vervangen
verkiezing Als reserve werd Jan Stapelbroek toegevoegd.

Bestuur Bij de bestuursverkiezing waren Toon Stortelder, Jan Roelofsen en René Gr. Bruinderink
verkiezing aftredend en herkiesbaar. Er was geen tegenkandidaat en

met applaus werden de drie voor twee jaar herkozen.

Competitie De teamindelingen die Jan Roelofsen vanaf Biljartpoint voorlas 
gaf weinig weerstand en team 1 gaf na afloop aan toch in de C2 te willen blijven
Voor de competitie worden 20 teams ingeschreven waarbij 1 team C2,
3 teams C3 en twee teams C4 gaan spelen. In het driebanden B1 twee teams en B2 
2 teams. Een team is ook weer present bij de biljartbond de Ijsselkring.
Bij de dagcompetitie wordt later de teams opgegeven en was niet bekend met
hoeveel spelers per team gespeeld gaat worden.

Activiteiten Oudejaarsdag weer op zelfde voet als dit mogelijk is als personele problemen
uitblijven, in december wordt hierover een uitsluitsel gegeven
Door René Groot Bruinderink zal in de zomer invertariseren wat mogelijkheden zijn om
in het najaar een dagactiviteit te realiseren met eventueel clinic van een bekende biljarter.
Buiten de finales die er komen zijn er geen activiteiten gepland.
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Dagcompetitie Wim Vrugging gaf aan dat de dagcompetitie goed draait en de komende competitie ingaan 
waarschijnlijk met negen teams. Hier spelen in de A en B  klasse met drie personen en
D, E, F met vier spelers en de C waarschijnlijk ook met drie.

Materiaal Hans Evers sprak namens de materiaalcommissie en uitte dat de biljarts het uitstekend
commissie gedaan hebben en het onderhoud goed is verbeterd. Voorstel om dezelfde materialen

in Augustus te gaan gebruiken voor nieuwe competitie.
Het opruimen van de biljartballen (wedstrijdballen) dient beter en direct na wedstrijd
omruilen voor de trainingsballen. Niet meer spelen, dan biljarts toedekken met isolatie en kleden

Huldiging Door René Groot Bruinderink werden de kampioenen van het seizoen 2021-2022 gehuldigd
Niet aanwezig Jan Hendriks (1e klasse dag district en Gewest) en Gerard Versteege 3bnd dag 3e )
Ap Meerbeek (gewest 3bnd 2e klasse) Ben Haverkamp (libre dag 3e klasse)
De teams Concordia '54 01 kampioen district C2 en Concordia '54 04 kampioen C3 poule 2
Ook niet aanwezig Arne Notten die districtskampioen libre 3e klasse werd.

Kleding Op de vraag of er nieuwe kleding moet worden aangeschaft was de vergadering
van mening dat de huidige kleding gewoon goed is en eventuele nieuwe kleding die nodig is
te bestellen via Jessi en af te geven bij Raymond die dan zorgt voor borduring.
René zal in loop van het seizoen een enquête opstellen hoe er gedacht wordt over
de nu gebruikte kleding en eventuele wensen.

Onderling Wim Berenpas gaf aan dat op dit moment twee toernooien in libre en driebanden bijna
aan de finales toe zijn. Ideeën voor andersoortige toernooien zijn welkom

Rondvraag Rob Verkerke gaf aan aangenaam verrast te zijn door de ontvangst als lid (dag)

Sluiting om exact 21.53 sloot René de vergadering en wenst allen een goede vakantie.
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